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Beantwoording technische vragen 
D/21/010888 
Z/21/005617 
 
 
 

 
Vragen gesteld door:    Mark Kruiswijk 

 
Van de Fractie(s) : VVD en D66 

 
Op datum: 25 februari 2021 

 
Naar aanleiding van: Raadsvoorstel Budgetoverhevelingen 

 
Datum beantwoording: 1 maart 2021 

 
Opsteller: Rene Engels 

 

  

Beantwoording van de vragen: 

 

Vraag : De post voor ruïne huis te Vliet komt al meerdere jaren voor hetzelfde  bedrag terug bij de 
budgetoverhevelingen. Wanneer is de verwachting dat dit geld wel besteed wordt? Wat is er tot nu toe 
gedaan?  
 
Antwoord : Het geld kan niet zomaar aan een particulier worden overgemaakt, daarnaast is het hebben van 
een andere rechtsvorm ook nodig om andere subsidies te ontvangen. De zoektocht was eerst naar een 
aparte stichting (lukte niet), naar het aansluiten bij een stichting (geen belangstelling), toen weer naar een 
aparte stichting met ondersteuning van Hugo Kotestein (verbeterde poging 1). Inmiddels is het plan toch 
weer een eigen stichting op te richten in vergevorderd stadium na een goed gesprek met de zoon van de 
eigenaar. Hij heeft goede ideeën en al bestuursleden aangezocht. Verwachting is in het eerste half jaar de 
betaling te kunnen doen.  
 
 
Vraag : Waar komt die water/electra zuil? 
 
Antwoord : De water- / electrazuil is geplaatst op de Noord IJsselkade. 
 
 
Vraag : De 40k degeneratievergoeding. Wat is dit voor post? Waarvoor kan dit ingezet worden? Van wie 
ontvangen we dit geld? Zou dit bijvoorbeeld ingezet kunnen worden voor de schade aan de JJ 
vierbergenweg?   
 
Antwoord : Het betreft vergunning inkomsten (geen leges) voor kabels en leidingen. Deze worden betaald 
door de vergunning aanvrager en de gemeente gebruikt deze inkomsten om het nodige herstelwerk aan het 
straatwerk uit te voeren. De gelden worden ingezet om de herstelwerkzaamheden te verrichten waarvoor 
vergunning verstrekt. 
 
 

Bijlagen: 

 

-- 
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